
Bestyrelsesmøde 28/11-23  
Bestyrelsesmødet blev afholdt hos Helle  
Fraværende var Janne og Jan.

 
1. Ordstyrer  Inga.Referent Klaus

 
2. Kunstindkøb  der er ikke købt mere kunst siden sidste møde.De 
indkøbte værker er alle langt på vores hjemmeside. 

 
3. Økonomi. Regnskab fremsendes senere. Skal kontingentet være 
uændret eller skal det stige så vi har flere penge at købe kunst for?  
 
4. Evaluering af vores sidste møde på SMK   Rigtig vellykket ikke mindst 
grundet en dygtig omviser.  
 
5. Kommende arrangementer  torsdag 30/11 på Gl Holtegård    Far har 
dukker med  22 tilmeldte  19 til spisning. Kim tovholder. 
Næste er på Kastrupgård  The Dark Side  18/1-24 kl 16 der er spisning 
efter. Inga arrangerer, men Henrik tager over på dagen i Ingas fravær. 
Herefter Glyptoteket  Sarollo/Efter Mørket.  29/2-24 kl 16  + spisning.  
Det er endnu ikke besluttet om det bliver Sarollo eller Efter Mørket. Mette 
melder tilbage  og er tovholder    
Og den 19/3. Designmuseet  The Futur is Present, herefter spise på 
Oscar.Tovholder Helle. 

6. Intet nyt vedr. udstillingen af medlemmers egne værker.

7. Hjemmesiden. Komplimenter til Bente for fin velredigeret hjemmeside.     

8. Kommende generalforsamling  5/2-24.Lokaler er bestilt og betalt.  
Ordstyrer Jan ( Ingas Jan håber han kan) 
Referent Bente  
Indkaldelse Henrik og Mette  
Formandsberetning Henrik 
Auktionarius Poul  
Fremvisning af værker Klaus 
Musik Henrik 
Liste over medlemmer og point Mette  
Indkøb Helle og Poul  
Salat Bente  



Medhjælpere Kim 
Lottonumre Henrik. 
Nummerpige Inga  
 
Fremvisning af værker: 
 
Henrik.  Joakim Knop og Shaanea Mendis 
 
Janne.   Jordkloden  
 
Mette.      Finn Dam Rasmussen og Carsten Dahl  
 
Bente.      Farshad Farzankia ,Leif Sylvester, Morgenthaler,Benny Drøcher 
 
Inga.         Anne-Lise Olsen, Nanna Moltke 2 stk. ,Regina Kanta, 
 
Lodtrækning Vi har ca 10 indkøbte  vi kan godt bruge nogle flere  
Vi vil se om der er nogle på Gl.Holtegård.  
Klaus medbringer en litografi  
 
Bestyrelsen møder kl 16 og slutter mødet sammen.  
 
Forslag til ændring af vedtægterne :  
Uændret 7 medlemmer af bestyrelsen antallet af suppleanter nedsættes 
fra 3 til 2  
 
Jan forlader bestyrelsen og Bente stiller op til den ledige plads i 
bestyrelsen.  
 
Forslag. Medlemmers ledsagere til generalforsamling  skal fremover 
betale 150 kr.  
 
Skal kontingentet være uændret eller skal det stige så vi har flere penge 
at købe kunst for?

9. Evt. intet under dette punkt 
 
10. Næste bestyrelsesmøder 8/2 kl 11 hos Henrik og  21/3-24  kl 13 hos 
Mette.  
 
Klaus 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


